
Zápisnica 
z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 24. marca 2017 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

Prítomní poslanci:  Fridrich Buzáš, Pavol Kostolník, Jana Kiková, Andrea Vranková, 
Stanislav Beňo, Milan Cabánek,  Marián Vrabec 
 
Ospravedlnení: Mária Ábelová, Jozef Gregor  
 
Počet prítomných občanov: dvadsaťštyri 
 
P r o g r a m :  
 
 1/  Otvorenie zasadnutia    
 2/  Schválenie programu rokovania 
 3/  Procedurálne otázky 
 4/  Informatívna správa starostu obce 
 5/  Správa o činnosti obecnej polície za rok 2016 
 6/  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2016 
 7/  Informatívna správa o plnení a čerpaní rozpočtu za rok 2016 a o predbežnom  
      hospodárení  obce 
 8/  Správy hlavného kontrolóra obce z finančných kontrol ( daňové nedoplatky, poplatky za    
      komunálny odpad, dohôd o prácach vykonávaných mimo prac. pomeru ) 
 9/  VZN č. 1/2017 o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Lužianky –  Zmeny     
      a doplnky  4 
10/ Dodatok č. 1/2017 k VZN č. 1/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa    
      materskej školy, šk. klubu detí a šk. jedálne pri ZŠ s MŠ v zriaďovateľskej  
      pôsobnosti   obce Lužianky 
11/ Žiadosť  SZUŠ o prehodnotenie uznesenia 
12/ Požiadavka obyvateľov za vytvorenie novej autobusovej zastávky MHD  v časti Holotka 
13/ Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  
14/ Schválenie názvu novovytvorenej ulice / vedľa Vinárskej ul./ 
15/ Žiadosti  OFK o navýšenie rozpočtu obce 
16/ Žiadosti DHZ o navýšenie rozpočtu obce   
17/ Schválenie návrhu kultúrnych akcií na rok 2017 a rozpis finančných nákladov 
      na jednotlivé akcie 
18/ Žiadosť ZŠ s MŠ o navýšenie rozpočtu na zakúpenie kotla 
19/ Žiadosť o odkúpenie pozemku p. č. 571/5 v k.ú. Lužianky 
20/ Žiadosť o sociálnu výpomoc  
21/ Diskusia 
22/ Návrh na uznesenie 
23/ Záver     
  
 
 Starosta obce otvoril prvé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Andrea Vranková, Fridrich Buzáš. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, Marián 
Vrabec a Jana Kiková ako aj program rokovania (všetci za). 
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Starosta obce v informatívnej správe uviedol, že občania sa sťažujú na hluk pri 

budovaní Land Roveru. Poslal MH Investu sťažnosti občanov, a ten v odpovednom liste 
uviedol, že sťažnosti sú neopodstatnené. Ďalej informoval o uzávierke mosta ponad 
Rastislavovu ulicu, ktorá bude počas dvoch letných víkendov. Cesta bude v tom čase 
priechodná len jednosmerne. Nakoľko poklopy na Rastislavovej ulici búchajú, budú sa meniť.  
Starosta obce informoval, že obci bola schválená dotácia na technické vybavenie zberného 
dvora. Bola podaná aj žiadosť na vybudovanie novej materskej školy. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o činnosti obecnej polície za rok 
2016. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce za rok 2016. 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informatívnu správu o plnení rozpočtu na rok 
2016 a o predbežnom hospodárení obce. Poslanec Pavol Kostolník požiadal o vysvetlenie 
k niektorým položkám, ktoré mu boli hlavnou kontrolórkou vysvetlené. 
   

Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie správy hlavného kontrolóra obce 
z finančných kontrol  - daňové nedoplatky, poplatky za komunálny odpad a dohôd o prácach 
vykonávaných mimo pracovného pomeru. 
Poslanec Pavol Kostolník navrhol, aby zoznam neplatičov bol vyvesený na úradnej tabuli. 
Hlavná kontrolórka obce ohľadom poplatku za komunálny odpad navrhla, aby bolo zistené, 
koľko nádob je v obci, nakoľko od nového roku nám bude fakturovaný vývoz odpadu podľa 
počtu nádob. Starosta obce uviedol, že kontrolami bolo zistené, že obyvatelia, ktorí vlastnia 
240 l nádoby, majú na tieto nádoby zakúpené len jednu nálepku, alebo jeden lístok, hoci 
musia byť nalepené dve nálepky, alebo dva lístky. Poslanec Stanislav Beňo navrhol, aby 
obecná polícia odkontrolovala smetné nádoby na komunálny odpad počas vývozu. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo na riadnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva uznesením č. 8/2017 všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2017 o vyhlásení 
záväzných častí Územného plánu obce Lužianky– Zmeny a doplnky 4. 
 
Hlasovanie : 
Počet poslancov  :   9 poslancov 
Počet prítomných :              7   poslancov 
„Za“ hlasovalo :   7   poslancov 
„Proti“ hlasovalo:               0   poslancov 
„Zdržal sa“  hlasovania:  0   poslancov 

 
  

Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a schválilo Dodatok č. 1/2017  k Všeobecne 
záväznému  nariadeniu  obce č.  1/2016   -   O určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 
dieťa materskej školy, školského klubu detí a školskej jedálne pri základnej škole s materskou 
školou v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Lužianky na rok  2017. 
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Hlasovanie :   
Celkový počet poslancov :             9   poslancov  
Počet prítomných  poslancov :       7   poslancov  
„Za“ hlasovalo :                              7  poslancov 
„Proti“ hlasovalo:                            0  poslancov 
„Zdržal sa“ hlasovania :                  0  poslancov  
 
 Obecné zastupiteľstvo opätovne prerokovalo žiadosť SZUŠ v Lužiankach o súhlasné 
stanovisko k vytvoreniu dvoch elokovaných pracovísk. Poslanec Milan Cabánek uviedol, že 
žiadosť je potrebné prehodnotiť, nakoľko nebola dostatočne poslancom vysvetlená. František 
Horník, zástupca SZUŠ v Lužiankach uviedol, že ak niekto z poslancov OZ má otázky 
k žiadosti, je ochotný na tieto odpovedať. 

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní žiadosti SZUŠ v Lužiankach zrušilo uznesenie 
obecného zastupiteľstva   č. 76/2016  a č. 77/2016 zo dňa 12. 12. 2016 (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo po opätovnom prerokovaní žiadosti   o súhlasné stanovisko 
k zaradeniu elokovaného pracoviska Rišňovce, Rišňovce č.  427,  951 21  Rišňovce ako 
súčasti Súkromnej základnej umeleckej školy v Lužiankach, Sasinkova 1, 951 41  Lužianky 
s touto žiadosťou súhlasilo (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo  po opätovnom prerokovaní o súhlasné stanovisko k zaradeniu 
elokovaného pracoviska Nitra, Výstavná 8, Nitra ako súčasti Súkromnej základnej umeleckej 
školy Lužianky, Sasinkova 1, 951 41  Lužianky  s touto žiadosťou súhlasilo (všetci za).        

Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo a schválilo v súlade so Zákonom č.596/2003 Z. z. 
par. 6, ods.12, písm. j/  poskytnúť finančné prostriedky vo výške 88 % zo sumy určenej na 
mzdy a prevádzku na žiaka SZÚŠ a SCVČ (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť občanov Holotky o vytvorenie novej 

zastávky MHD č. 21 v tejto lokalite. Starosta obce uviedol, že oslovil príslušné orgány, ale tie 
nesúhlasia s vytvorením zastávky, nakoľko tam nie sú podmienky na jej umiestnenie. Starosta 
obce uviedol, že bude vo veci ďalej konať a o výsledku bude občanov informovať. 
Eva Szoradová, z radov občanov Holotky, poprosila poslancov, aby hľadali riešenie, kde by 
mohla byť zastávka umiestnená. Hlavne starší občania z tejto časti majú problém dostať sa do 
obchodu, k lekárovi, alebo kostola.  
Mária Štefanková poukázala na nedobudovaný chodník pri železničnom priecestí na 
Topoľčany. Občania musia vyjsť na cestu, čo je veľmi nebezpečné. Eva Szoradová uviedla, 
že na rohu Teslovej a Urbanovej chýba zrkadlo, nakoľko je tam ostrá zatáčka a ten úsek je 
veľmi nebezpečný.  
Jozef Oravský poukázal na zdevastované detské ihrisko a výtlky v časti Holotka. Taktiež 
uviedol, že autobusy MHD by sa mohli otáčať pri Modrej žabe v Zbehoch. Starosta obce 
uviedol, že obec Zbehy nemá záujem o MHD. 
Eva Szoradová na otázku poslankyne Andrei Vrankovej, kto zdevastoval detské ihriská a kto 
vyváža do Hliníka, uviedla, že ona nie je kompetentná na túto otázku odpovedať. 
Jitka Pekárová uviedla, že zastávka pri Buchovi je blízko pri ceste, nachádzajú sa tam výtlky, 
ktoré sú v čase dažďa plné vody a ľudia sú tam touto vodou ošpliechaní. Starosta obce 
uviedol, že výtlky budú vyspravené. Taktiež hlina navozená do Hliníka bude do konca mája 
zrovnaná. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo „Zmluvu o budúcej zmluve“ o zriadení vecného 
bremena uzatvorenú medzi :  Obec Lužianky Rastislavova 266, 951 41  Lužianky 
a oprávneným z vecného bremena : Róbert  Greguš, 951 43  Čakajovce č. 286  a uvedenú 
zmluvu obecné zastupiteľstvo neschválilo (všetci za neschválenie). 
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Obecné zastupiteľstvo  schválilo predložený  návrh  názvoslovnej komisie pri OZ 

v Lužiankach pre označenie novovybudovanej  miestnej  komunikácie  a prijalo ho Dodatkom 
č. 1/2017 k VZN č. 3/2016 – názov ulice  „ Pri trati“ (všetci za). 
 

 Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo  a schválilo „Dodatok č. 1/2017  k   VZN obce  č. 
3/ 2016  -   O označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a číslovaní stavieb na území 
obce Lužianky“  
Hlasovanie : 
Celkový počet poslancov :  9 poslancov 
Počet prítomných poslancov : 7 poslancov 
„Za“ hlasovalo:   7  poslancov  
„Proti“  hlasovalo :   0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:  0  poslancov     
 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosti športovej komisie pri OZ v Lužiankach 
a jednohlasne schválilo navýšenie rozpočtu OFK o čiastky : 
- pre dorastenecký turnaj     1 200,- € 
- futbalový klub Starí páni  1 000,- €   
- usporiadanie Uličkového turnaja     450,- € 
- pre stolnotenisový klub             1 000,- €  
 
      Obecné  zastupiteľstvo vzalo na vedomie predloženú „Správu o činnosti dobrovoľného 
hasičského zboru Lužianky“. 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predložené žiadosti DHZ o navýšenie rozpočtu 
obce a predložené žiadosti o ďalšie navýšenie  upravilo na  položkách rozpočtu , nakoľko  
časť požiadaviek DHZ  už je zapracovaná v schválenom rozpočte obce na rok 2017:  
Dotácia DHZ  = 1 250,- € , dotácie podľa VZN č. 4/2013 - na člena  = 170,- € a na  
činnosť  = 1000,- (všetci za). 
 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odsúhlasilo žiadosť o úhradu faktúry spoločnosti 
Slovenska Taekwon-do Aliancia, Počašie 66, Lužianky vo výške 550,- € za nácvik žiakov 
počas roka 2017 (všetci za). 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh kultúrnych akcií na rok 2017 a rozpočet na 
jednotlivé akcie.  Obecné zastupiteľstvo schválilo plán  kultúrnych akcií pri OZ na rok 2017  
a rozpočet na jednotlivé kultúrne akcie na rok 2017 (všetci za). 
  
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  žiadosť ZŠ s MŠ o zakúpenie varného kotla vo 
výške 5000,- €  a schválilo navýšenie rozpočtu na originálne kompetencie vo výške  5 000,- € 
na  zakúpenie varného kotla pre školskú jedáleň (všetci za). 
 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Pavla Kollára, bytom Nitra, Bizetova 21 
o odkúpenie  parcely č. 571/5  v k. ú. Lužianky a obecné  zastupiteľstvo v Lužiankach 
odpredaj uvedenej parcely  neschválilo (všetci za neschválenie).  
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť  Evy Kollerovej o poskytnutie sociálnej 
výpomoci. Obecné zastupiteľstvo na návrh predsedkyne zdravotnej komisie  pri OZ, Andrei 
Vrankovej pozastavilo riešenie žiadosti do termínu doriešenia Úradom práce , sociálnych vecí 
a rodiny v Nitre (všetci za). 

 
Starosta obce v diskusii prečítal list hudobnej skupiny DIOS, v ktorom Vladimír Klzo, 

vedúci hudobnej skupiny, poďakoval za poskytnutie dotácie v minulom roku a ponúkol ich 
hudobnú produkciu pri usporiadaní kultúrnych akcií obcou, bez nároku na honorár.  
Anna Stanová v diskusii uviedla, že im z hlavnej cesty tečie počas dažďov voda priamo  do 
dvora a požiadala o vybudovanie rigolu. 
Mária Macáneková uviedla, že počas zimných mesiacov, kedy napadol sneh, nebola 
Ciolkovského ulica dva týždne odhrnutá, ani posypaná. Starosta obce uviedol, že posypová 
soľ je účinná len do mínus siedmych stupňov Celzia, a ulice boli posypané drťou. Mária 
Macáneková ďalej upozornila na rozbité chodníky, ako aj na neporiadok na Korytovskej ulici 
smerom k bytovkám. 
Jozef Šabo chcel vedieť, či sa bude opravovať cesta na Venušinej ulici, a či sa bude 
pokračovať v budovaní kanalizácie vo zvyšnej časti obce. Starosta obce uviedol, že cesta sa 
opraví a bude sa pokračovať aj v dobudovaní kanalizácie, ale ešte nevie presný termín. Jozef 
Šabo ďalej uviedol, že by bolo potrebné upraviť rigoly na Rastislavovej ulici a mali by sa 
vybudovať aj chodníky na opačnej strane cesty. 
Stanislav Beňo informoval o návšteve Domova seniorov v Močenku, na ktorom sa zúčastnil 
spolu so starostom obce a poslankyňou Andreou Vrankovou. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                  Andrea Vranková                         Fridrich Buzáš 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


